



Extra Training

Listening Task 2065

Part One.

1. Вы услышите 5 высказываний. Установите соответствие между высказываниями каждого говорящего **A - E** и утверждениями, данными в списке **1 - 6**. Используйте каждую цифру, обозначающую утверждение, только один раз. В задании есть одно лишнее утверждение. Вы услышите запись дважды. Занесите свои ответы в клетки задания **1** без пробелов и знаков препинания.

1. She's thinking of trying to find a completely different job.
2. She doesn't have a good relationship with the people she works with.
3. She has to travel a lot for her job.
4. Her job gives her the chance to meet people.
5. She thinks she should be paid more for the work she does.
6. Her job doesn't leave her with much free time.

A	B	C	D	E

Part Two.

2. Вы услышите разговор полицейского со свидетелем преступления. Определите, какие из приведённых утверждений (**A - F**) соответствуют содержанию текста (**1 — True**), какие не соответствуют (**2 — False**) и о чём в тексте не сказано, то есть на основании текста нельзя дать ни положительного, ни отрицательного ответа (**3 — Not stated**). Занесите ответы в таблицу. Вы услышите запись дважды.

- A. The crime took place at 4 pm.
- B. The witness called the police on her mobile.
- C. The witness tried to stop the thief from escaping.
- D. The witness knew who the thief was.
- E. The thief was carrying a torch.
- F. The police arrived a quarter of an hour after the crime was committed.

A	B	C	D	E	F

Part Three.

Вы услышите высказывания людей в семи различных ситуациях. В заданиях 3 - 9 обведите цифру 1, 2 или 3, соответствующую выбранному вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды.

3. You will hear a man talking about mobile phones. How does he feel about them?

1. He thinks they are unnecessary.
2. He thinks they cause accidents.
3. He thinks they are annoying.

4. You will hear a man talking about a magazine. Why does he like it?

1. It often has interesting interviews.
2. It comes with a free CD.
3. It explains how to do things.

5. You will hear a woman talking about a wedding. What went wrong?

1. Some guests didn't receive invitations.
2. Some people arrived who hadn't been invited.
3. Some of the guests got lost.

6. You will hear a girl talking about learning to drive. How does she feel about it?

1. She finds some things very confusing.
2. She is nervous about taking the driving test.
3. She has problems remembering where to go.

7. You will hear an advertisement for a new game. How do you win?

1. by collecting the most cards
2. by answering questions correctly
3. by making other people laugh

8. You will hear a woman talking about her brother. What does she say about him?

1. He never invites her to stay.
2. He never comes to visit her.
3. He never listens to her.

9. You will hear a woman talking about her local park. How does she feel about it?

1. She thinks it is dangerous.
2. She thinks it is attractive.
3. She thinks it is untidy.